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4’TE

Depremden etkilenen 11 kent Depremden etkilenen 11 kent 
bir yılda 57 bin 15 kez sallandıbir yılda 57 bin 15 kez sallandı

Gazi Üniversitesi Mühendislik Fakültesi İnşaat Mühendisliği Bölümü Öğretim 
Üyesi ve Afet Yönetimi Uzmanı Doç. Dr. Bülent Özmen, Kahramanmaraş merkezli 
depremlerin ardından bugüne kadar 57 bin 15 sarsıntı kaydedildiğini bildirdi.

Gazi Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi 
İnşaat Mühendisliği 
Bölümü Öğretim 
Üyesi ve Afet Yönetimi 
Uzmanı Doç. Dr. 
Bülent Özmen, 
6 Şubat 2023'te 
04.17'de Pazarcık-
Kahramanmaraş ve 
13.27'de Elbistan-
Kahramanmaraş'ta 
meydana gelen 7,7 ve 
7,6 büyüklüğündeki 
depremlerden 
etkilenen 11 ilin, 
bir yıl içerisindeki 

deprem hareketliliğine 
ilişkin bilgi verdi.

Dünya genelindeki 
deprem verilerine 
göre 2023'te en 
fazla can kaybının 
6 Şubat'taki 
depremlerde meydana 
geldiğine dikkati 
çeken Özmen, 
"Kahramanmaraş 
merkezli depremler 
11 ili doğrudan 7 ili 
de dolaylı şekilde 
etkileyerek toplam 
18 ilde hasara neden 
oldu. 4’TE

Cumhurbaşkanı 
Şehir Hastanesi’ni açtı

Cumhurbaşkanı ve AKP Genel 
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, 6 şubat 
depremlerinden etkilenen Gaziantep'te 
şehir hastanesinin açılışında, "Asrın 
felaketinin üstünden bir yıl geçmişken 
yaraları sarma sözümüzü hızla yerine 
getiriyoruz" dedi. 
Gaziantep Şehir 

Hastanesi ve 
bağlantı yollarının 
açılışına katılan 
Erdoğan'ın 
açıklamalarından 
satır başları şöyle: 

"Biz söz verdik 
mi yaparız. Ama 
böyle yaparız. Öyle 
laf ola beri gele 
yok. Gaziantep'e 
işte böyle eserler 
yakışır.

İkinci yarıyıl 
başlıyor

MEB'e bağlı ilk ve ortaöğretim 
kurumlarındaki 20 milyonu aşkın 
öğrenci, 16 günlük yarıyıl tatilinin 
ardından 2023-2024 eğitim ve 
öğretim yılı ikinci dönemine yarın 
başlayacak. İkinci dönem ara tatili ise 
8-12 Nisan arasında yapılacak. 4’TE

Antep genelinde yıkıma neden olan depremlerden en fazla İslahiye ve Nurdağı ilçeleri etkilendi. İslahiye’de 3 bin 
278, Nurdağı'nda ise 3 bin 42 bina ağır hasar aldı. Valiliğin verdiği rakamlara göre iki ilçede toplam 56 bin kişi 
halen konteyner kentlerde yaşamlarını sürdürüyor… 15 bine yakın ağır hasarlı binanın yıkımı devam ediyor

Antep'te 56 bin kişi, halen
konteynerlerde yaşıyor

6 Şubat depreminin üzerinden bir yıl geçti. 25 bin binanın kullanılmaz hale geldiği Antep'te, Nurdağı ve İslahiye 
ilçelerinde 56 bin kişi halen konteynerde kalıyor. 4 bin 500 öğrenci ise prefabrik okullarda eğitimini sürdürüyor.

Maraş'ta 6 Şubat 2023'te meydana gelen 
7.7 ve 7.6 büyüklüğünde depremlerde en 
büyük yara alan kentlerden biri de Antep. 
Resmi açıklamalara göre depremde 3 bin 
945 kişi öldü. 25 bin binanın kullanılmaz 
hale geldiği kentte, Antep Valiliğinin 
verdiği rakamlara göre 15 bine yakın 
ağır hasarlı binanın yüzde 75'nin yıkımı 
tamamlandı, 3 binde fazla ağır hasarlı yapı 
da yıkılmayı bekliyor.

10 bin konut 
bu ay teslim edilecek

Antep Valisi Kemal Çeber'in kısa süre 
önce yaptığı açıklamaya göre ilk etapta 
yapılan 10 bin kalıcı konut bu ay içinde 
depremzedelere teslim edilecek. Ancak bu 
rakam kentteki sorunu çözmekten oldukça 
uzak.

 

Merkez Bankası, bankaların ihtiyaç 
duyduğu likiditeyi sağlamak için 
bankalara verdiği kısa vadeli borçların ve 
fazla likiditeyi çekmek amacıyla yaptığı 
borçlanmanın faiz oranlarını belirliyor. Bu 
faiz oranına ‘politika faiz oranı’ deniliyor. 
Politika faizinde bir hafta vadeli repo 
işlemlerinde uygulanan faiz oranı baz 
alınıyor.

Politika faizi belirlemede temel amaç 
ülkenin para arzını, enflasyonu ve 
ekonomik büyümeyi dengelemek.

Politika faizi 
neden önemli?

Eren Ovayolu/Mali Müşavir

 

Ülkemizin rekorlar ülkesi olduğunu 
biliyor musunuz? Dünya üzerindeki 
gelişmiş veya gelişmekte olan ülkeler 
arasında hatta az gelişmiş ülkeler 
arasında birçok konuda rekorlar 
kırdığımızı sizlerle paylaşmak isterim. 
Bende rekor kırdım biliyor musunuz? 
Hem de gerçekten yaptığım sporda 
geçtiğimiz 10 Kasım Atatürk kupasında 
bir rekora imza koydum. Ancak ülkemin 
kırdığı rekorlara ulaşmam mümkün 
görünmemekte. 

REKORLAR

Metin Atamer/Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

14 Şubat 2016 tarihli yazısıdır.

Bugünlerde en çok muhatap olduğum 
soru: Savaş çıkar mı?
Nasıl yani? İçeride, dışarıda 
yaptığımız nedir?
Oyun mu oynuyoruz? Bal gibi 
savaşıyoruz!
Sorudan maksat; dünya savaşı, 
nükleer savaşsa, hayır öyle bir savaş 
olmaz!..
Sömürgecilik bitmediği için proxy 
war/taşeron savaşı daha epey bir süre 
devam edecektir.
Doyuma ulaşınca da, nasıl 1920’de 
Sykes-Picot’da İngiltere ve Fransa 
vardıysa, bugün de bu rolleri üstlenen 
Amerika ve Rusya benzer bir 
anlaşmayla savaşı bitirecek.

Savaş çıkar mı? 

2’DE

Gaziantep-Kilis Tabip Odası, Türk Tabipler Birliği Merkez Konseyi Üyeleri’nin de katılımı 
ile 6 Şubat depremlerinin yıldönümünde, acil yaşamsal gereksinimlerin karşılanmasını istedi

Doğal afet, insan eliyle yapay bir afete dönüştü 
Gaziantep-Kilis Tabip Odası Başkanı Prof. Dr. Mehmet Yılmaz, “Depremde etkilenen insanlar, yaşlılar, 

kadınlar, tek ebeveynli aileler olmak üzere, acil yaşamsal gereksinimleri karşılanmalı, sağlıklı oluşun ön koşulları 
sağlanmalı. İktidarın halka vermesi gereken temel sağlık hizmetleri, sağlığın toplumsal belirleyicileri, illerin 
risklerini azaltma planlarının yenilenmesi, illerin müdahale planlarının yenilenmesi acilen planlanmalı ve gereği 
yapılmalı” dedi. 2’DE

2’DE

TGSD Başkanı Ramazan Kaya:

“Deprem bölgesinde hazır giyim sektörü 
istihdamı yüzde 40, üretimi yüzde 50 azaldı”

Türkiye Giyim Sanayicileri Derneği (TGSD) Başkanı Ramazan Kaya, 6 Şubat depreminin 
yıl dönümü dolayısıyla yaptığı açıklamada hayatını kaybedenleri anarken depremden 
etkilenen şehirlerde hazır giyim sektörünün yaşadığı değişime de dikkat çekti. 

Aradan geçen bir yılda 
istihdamın yüzde 40, üretimin 
yüzde 50 azaldığını açıklayan 
Kaya, 2022 yılında yüzde 75 
olan kapasite kullanımının da 
depremin ardından yüzde 10’lara 
kadar düştüğünü, 2023’ün son 
çeyreği itibarıyla ise ancak yüzde 
40 seviyesine ulaşabildiğini 

belirtti. Bölgede nitelikli istihdam 
kaybı sorunu yaşandığını, 
bununla birlikte finansmana 
ve kredilere erişimde yaşanan 
sıkıntıların çarkların dönmesini 
zorlaştırdığını söyleyen Kaya, 
ihtiyaç duyan firmaların kredi 
borçlarının yapılandırılması 
gerektiğini vurguladı. 2’DE

SABAH SABAH 

Verilen söz tutuldu

3’TE

Özkaya’nın Yargıtay 
Başkanı olduğunu 

gazeteden öğrendim
Bodrum Kıyıkışlacık Köyü’ndeki 

yazlığını Yargıtay Başkanı Eraslan 
Özkaya’ya satan İnşaat Mühendisi 
Ahmet Büyükhatipoğlu Sabah’a 
konuştu:

İnşaat Mühendisi Ahmet 
Büyükhatipoğlu, son günlerde, 
eczacı olan ve cezaevine giren 
karısının tahliye edilmesinin, 
Yargıtay Başkanı Eraslan Özkaya’ya 
sattığı villa ile irtibatlandırılmasına 
çok üzüldüğünü belirtti.

CHP’de adaylar netleşti 
CHP’nin Gaziantep Büyükşehir, Şehitkamil ve Şahinbey Belediye Başkan adayları 

netleşti. CHP Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Dr. Muzaffer Ertürk olurken, 
Şahinbey Belediye Başkan Adayı Arkın Bereketoğlu ve Şehitkamil Belediye Başkan Adayı 
ise Av. Umut Yılmaz oldu. Oğuzeli Belediye Başkan Adayı ise Ahmet Bozgeyik oldu.  4’TE

Şehit pilot 
emniyet amirinin 

24 Şubat’ta 
nişanı vardı

Gaziantep'in Nurdağı 
ilçesindeki helikopter 
kazasında şehit olan Pilot 
Emniyet Amiri Cemil 
Gülen'in (33) Ankara'daki 
babaevinde yas var. 
Şehidin babası Mehmet 
Gülen (62), "Dün annesiyle 
gittik alışverişini yaptık, 
ayın 24'ünde de oğluma 
nişan yapacaktık. Ama ben 
yarın oğlumun düğününü 
yapacağım, cenazesini 
defnedeceğim" dedi. 4’TE

Dikkatli çalışma sonucu şehre su 
bir gün önce verildi

Onarım işinde Devlet Su İşleri ve 
ilgililer olağanüstü çalışma yaptı

Kartalkaya barajından şehre su 
verilen vanalarda meydana gelen 
arızaların giderilmesi için Devlet 
Su İşleri görevlileri tarafından 
çalışmalar yapıldı. 

Ramazan Kaya

Umut Yılmaz, Muzaffer Ertürk 
Arkın Bereketoglu



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
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Cenaze hizmetleri    188
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RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ

HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
ŞİFA ECZANESI

İncilipınar mah. Ali Fuat Cebesoy Bulvarı No:5/BC 
ŞEHİTKAMİL ( Şehitkamil belediyesi karşısı, istasyon sağlık 

ocağı karşısı, forum civarı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 326 04 11

ERAY ECZANESI
ONUR MAH. 7 NOLU CAD. NO:49 (Su Deposu Civarı, 

Onur Sağlık Ocağı Karşısı) ŞAHİNBEY/GAZİANTEP / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 332 00 00

ÖZŞANLI ECZANESİ
Perilikaya mahallesi 98105 nolu sokak no;4/C 

(ABDULKADİR YÜKSEL DEVLET HASTANESİ ACİL 
YANI) / ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 503 76 23
KESKİNÖZ ECZANESİ

23 Nisan mah. Üniversite bulvarı. (Özel Kemal Bayındır 
Hastanesi Yanı ) / ŞAHİNBEY / Telefon : 360 90 30

ELİF ECZANESİ
İbni Sina Mahallesi 190011 Nolu Sokak Vip Life Sitesi E 
Blok No:3EG (Şehir Hastanesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 225 23 25
KOLUKISA ECZANESİ

Güneykent Mahallesi 102208 Nolu Cadde No:3 106/107 
ÖZEL DEFA LIFE HASTANESi ACİL ÇIKIŞI KARŞISI / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0543 618 55 44
LEMAN ECZANESİ

23 Nisan Mahallesi Üniversite Bul.No:317/C ( Gaziantep 
Tıp Fakültesi Karşısı ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423604643
BOZDOĞAN KARATAŞ ECZANESİ

Karataş Mah. 103424 Nolu Cad. No:9 Eda Sitesi F Blok 
Altı (Winmar Karşısı, Barbaros Camii Arka Sokağı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 371 30 37

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
GÖKHAN ECZANESİ

Mücahitler Mh.(Medical Park Hst.Karşısı - Eski Primer 
Hst.Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon :
B. TABURLAR ECZANESI

Güvenevler Mah.Maliye Lojmanları ve Osmanlı Parkı 
Civarı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 322 75 76

EMEK HACETTEPE ECZANESI
Emek Mh.(Köşem Kebap Yanı- Merhaba Kebap Karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 322 33 90

UMUT ECZANESI
Boyacı Mah. Hamdi Kutlar Cd.Demirligane Sok.No:5/A 

(Deva Hastanesi Civarı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03422320854
ZEYTİNLİ ECZANESİ

Pirsultan Mah. Çetin Emeç Cad. No:70/A(Şehitkamil 
Devlet Hastanesi Karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 3247426
YESILOVA ECZANESI

EYDİBABA MAHALLESİ KORUTÜRK CADDESİ 
NO:55/B - 55/C (Karşıyaka Polis Karakolu'nun 150 m ilerisi) 

/ ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3230109

KENT ECZANESİ
BURAK MAHALLESİ 06056 NOLU SOKAK NO:3/A( 

Gazikent Mis Unlu Mamülleri Civarı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0501 323 00 27

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Oyun mu oynuyoruz? Bal 
gibi savaşıyoruz!

Sorudan maksat; dünya 
savaşı, nükleer savaşsa, hayır 
öyle bir savaş olmaz!..

Sömürgecilik bitmediği için 
proxy war/taşeron savaşı daha 
epey bir süre devam edecektir.

Doyuma ulaşınca da, nasıl 
1920’de Sykes-Picot’da İngiltere 
ve Fransa vardıysa, bugün de 
bu rolleri üstlenen Amerika ve 
Rusya benzer bir anlaşmayla 
savaşı bitirecek.

Irak-İran savaşında bir 
milyon, Irak’ta 1.5 milyon, 
Suriye’de 500 bin, Mısır, 
Lübnan, Gazze , Körfez 
ülkelerini de 500 bin kabul 
etsek, 3.5 milyon insan 
hayatını kaybetmiş, son 30-35 
senede.

Bunu 5-6 ile çarpıp acı duyan 
aile bireylerini hesap edersek, 
20 milyon kişi bu savaşlardan 

etkilenmiş demektir.
Şimdi buna bir de 5 

milyon mülteciyi eklersek 
Ortadoğu’nun kader haritasını 
çıkarmış oluruz.

Bu kadar insan neyin bedelini 
ödedi?

Petrolün!..
Dünyanın bilinen, 

kanıtlanmış petrol rezervinin 
yüzde 85’i bu bölgede 
bulunuyor. (Kayagazını dahil 
etmiyorum)

İnsanların öldüğü bu süreçte 
bölgeye giren trilyonlarca 
doların akıbetini bilen var mı?

Ortadoğu’daki varlığı 
tartsanız, giren paranın binde 
biri eder mi?

İşte, zaten mesele de burada!..
Ölüler Ortadoğu’nun 

toprağında kalıyor, dolarlar 
başka topraklara gidiyor!..

Ne güzel bir paylaşım, değil 
mi?

Savaş çıkar mı? 

Atlar tepişiyor, arada olan bize oluyor!

Aykut Tuzcu’nun 
14 Şubat 2016

tarihli yazısıdır

Birleşmiş Milletler kükrüyor: kapıları açın, 
mültecileri içeri alın!

Dün 52. Münih Güvenlik Konferansı’nda 
adeta nota veriliyor: Türkiye Avrupa’yı 
kurtarmalıdır!

Diyebilirsiniz ki, böyle bir saçmalık olabilir 
mi? Kimin eli kimin cebinde belli değil!..

Ama doğrusu şu: Saçmalık falan yok, herkes 
akıllı! Ayrıca zenginin elinin de Ortadoğu’nun 
cebinde olduğu net bir gerçek...

Rusya’nın bütçesinin yüzde 80’ini petrol 
ve doğalgaz geliri oluşturuyor. Bu gelirin 
de neredeyse üçte ikisini kaybetti. Köşeye 
sıkıştırılan kedi gibi Rusya’da aşağı açık 
denizlere indi. Korsanlık yapıyor!

Rusya’nın gücünü dün İngiliz Dışişleri 
Bakanı Philip Hammond gayet anlamlı ifade 
etti:

“Bu gezegende bir telefonla Suriye’deki iç 
savaşa son verecek tek bir kişi var o da Putin.”

Münih’teki 52. Güvenlik Konferansı’nda 
önceki gün akşam Bavyera Eyalet Başbakanı 
Horst Seehofer’in konferansa katılanlar için 
verdiği yemeğe ABD heyeti katılmadı. ABD’li 

heyet, Seehofer’in Rusya’ya giderek Putin ile 
görüşmesini protesto etmek amacıyla davete 
gitmediler.(Ne kadar hassaslar!)

 Dün ise Obama ile Putin telefonda uzun bir 
görüşme yaptılar. Sızan bilgilere göre, her iki 
lider de keyifliydi, verimli bir görüşme olduğu 
iddia edildi.

52. Münih Güvenlik Konferansı’nda 
konuşma yapan ABD’li Cumhuriyetçi senatör 
John McCain,Rusya Devlet Başkanı Vladimir 
Putin’i “yedikçe açlığı artan birisi” şeklinde 
nitelendirerek, Ortadoğu’da baskın bir güç 
olmak istediğini kaydetti.

McCain, “Putin, Suriye’yi Rusya’nın askeri 
tatbikat alanı olarak görüyor. Suriye’yi 
tıpkıKaliningrad ve Kırım gibi ordusunun 
askeri dış temsilciliği yapmayı amaçlıyor” 
dedi.

Kepazeliği görüyor musunuz?
Atlar tepişiyor, arada olan bize oluyor!

Bugünlerde en çok muhatap 
olduğum soru: Savaş çıkar mı?

Nasıl yani? İçeride, dışarıda 
yaptığımız nedir?

'Konut sorunu depremden 
sonra krize dönüştü'

Artı Gerçek’e konuşan Eski Mimarlar Odası Antep 
Şubesi Başkanı Özgür Girişken, kentte yıllardır 
süregelen konut sorunun depremle birlikte krize 
dönüştüğünü söyledi. Girişken, "Kentin yarısı 
gecekondulardan oluşuyor. 80'li yıllardan itibaren 
doğudan göç, 2010'lardan sonra Suriyeli mültecilerin 
de katılımını eklediğimizde ve son olarak da yaşanan 
yakıcı depremin de etkisiyle Gaziantep şu an da ciddi 
bir barınma krizinin içerisinde" diye konuştu.

Barınma sorunun depremle birlikte içinden çıkılmaz 
bir hal aldığını dile getiren Girişken, "Gaziantep 
Türkiye’de kiracılığın en yüksek olduğu il durumunda. 
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) yıllardır bu 
verileri açıklamıyor. En son 2011 yılında açıklamıştı. 
Gaziantep bir kiracılar şehri. Konutun metalaştığı, 
yatırım aracı olarak görüldüğü bir şehirde yaşıyoruz. 
Deprem de bu çıplak gerçekliğin yüzümüze vurulması 
olarak sirayet etti" dedi.

'Gecekondular imar aflarıyla meşrulaştı'
"Gaziantep yanlış bir kentleşme macerasının 

ardından çok hızlı artan bir göçle karşı karşıya 

kaldı" diyen Girişken, şöyle devam etti: "Bu göçe 
yanıt verebilecek, düşük gelir gruplarındaki yoksul 
insanların nitelikli konutlara erişebileceği bir model 
benimsenmediği için ya emlak baronlarının belirlediği 
korkunç kira ücretleri altında yaşamaya mahkum 
edildiler veya gecekondular inşa etmeye mahkum 
edildiler. Seçimler öncesi yapılan imar aflarıyla bu 
gecekondular meşrulaştı ve insanlar bu güvensiz 
konutlarda daha büyük risk almaya başladılar."

'Konut krizi giderek derinleşebilir'
Mevcut durumda konut krizinin aşılmasının 

mümkün gözükmediğinin altını çizen Girişken, 
"Konut krizi giderek derinleşebilir. Emlak ve 
arazi fiyatlarında şu an satışlar çok düşük olsa 
da geri çekilme görünmüyor. Ama biz bazı 
akışkanlıklarımızdan vazgeçemiyoruz. Neden 
insanlara konut satmakla, uzun vadeli krediler 
vermekle bu kadar iştigal ettiğimizi anlamakta güçlük 
çekiyoruz" diye konuştu.

'Yeni bir sosyal konut 
modeline ihtiyaç var'

Konut sorununun yapılan konut sayısıyla 
çözülemeyeceğini kaydeden Girişken, yenilikçi 

bir sosyal konut modeline ihtiyaç duyulduğunu 
vurgulayarak şunları anlattı: "Batı ülkelerinde 
konut stokunun yaklaşık üçte birini sosyal konutlar 
oluşturuyor. Türkiye sosyal konut barındırmayan 
nadir ülkelerden biri. Sağlıklı, toplumcu bir konut 
edindirme modeli oluşturulmadı. İnsanları kredilerle 
uzun vadede borçlandıran bu model artık iflas 
etti; çalışmıyor, çalışmayacak. Bu krizi bu şekilde 
aşamayacağız. Sosyal konuta geçiş için belli fırsatlar 
olduğunu düşünüyorum. Gaziantep konut krizinin 
en yoğun yaşandığı kentlerin başında geliyor. Belki 
Gaziantep’ten bu model başlatılabilir. Belediyeler buna 
öncülük edebilir."

4 bin 500 öğrenci prefabrik 
okullarda eğitim görüyor

Birçok eğitim kurumunun da zarar gördüğü 
Antep’te 4 bin 500 öğrenci halen prefabrik okullarda 
eğitimini sürdürüyor. Depremde hasar gören okulların 
boşaltılmasıyla birlikte kent merkezi ile İslahiye ve 
Nurdağı ilçelerindeki bazı okullar sene başında ikili 
eğitime geçti.

'Hasarlı okullarla ilgili belirsizlik var'
Artı Gerçek’e konuşan Eğitim Sen Antep Şube 

Başkanı Ömer Parlakçı, depremde hasar gören 
okulların durumuyla ilgili belirsizlik yaşandığı söyledi. 
Parlakçı, "Kent merkezinde ve İslahiye ilçesinde 
birleştirilmiş okullar mevcut. Bu okullarda ders 
süreleri 30 dakika. Veliler ve öğrenciler bu durumdan 
ciddi şekilde şikayetçi. Ayrıca birçok eğitim binası 
yıkılacak mı, onarılacak mı belirsizliği var. Öğrenciler 
bu süreçte eğitimden yoksun kaldılar" diye konuştu.

‘Öğrencilere ciddi bir 
psiko sosyal destek verilmedi'

Özellikle İslahiye’deki öğrenci ve öğretmenlerin 
ciddi sorunlarla karşılaştıklarını aktaran Parlakçı, 
şunları söyledi:"Bir yıllık süreç içerisinde depremden 
etkilenen öğrencilere yönelik psiko sosyal destek 
anlamında halen ciddi bir çalışma yapılmadı. 
İslahiye'de öğrenciler ve öğretmenler konteynerlerde 
yaşıyorlar. Okula gidebilmek için yağmurun altında 
çamurlu yollardan yürümek zorunda kalıyorlar. 
Öğretmen arkadaşlarımız servis saatleri dışında 
okula gitmek zorunda kaldıklarında büyük sorunlar 
yaşıyorlar. Hem öğretmenlerin hem de öğrencilerin 
halen konteynerde yaşamaları, kalıcı konutların halen 
yapılmaması orada ciddi bir problem olarak duruyor."

Antep'te 56 bin kişi, halen konteynerlerde yaşıyor

“Doğal olan depremdir, doğal 
olmayan ise afet” diyen Yılmaz, 
“Depremleri önlemek mümkün 
değil, ancak zararlarını ortadan 
kaldırmak veya azaltmak 
mümkündür ve bizim elimizde. 
Bu doğa olayı, bilimden, akıl 
ve teknikten uzak uygulama ve 
politikaların sonucunda birer 
afete dönüşüyor.  Evet bu bir 
afet idi ama ülkemiz şartları, 
altyapısı, zemini ve acil müdahale 
yeteneği açısından uygunluk 
taşımıyordu ve adeta insan 
eliyle bir yapay afete dönüştü. 
Deprem Yönetmeliğine aykırı 
olarak yapılan, ruhsatsız ve kaçak 
yapıların önünü açan, deprem 
riskini yok sayan, kent yönetimini 
rantsal dağıtım, inşaat yapımını 
büyüme ve gelişme olarak 
algılayan anlayış, mühendislik 
hizmeti almayan binalara imar 
affının getirilmesi kabul edilemez 
bir durum” ifadelerini kullandı. 

Enkaz altında binlerce
 insanımız öldü 

Depremin ekonomik ve 
sosyal gelişmişlikle ilişkisinin 
unutulmaması gerektiğini ifade 
eden Koca, “Ne ilk 8 saat ne ilk üç 
gün bu sınavdan geçemedik enkaz 
altında yüz binlerce insanımız 
öldü. Evet yüz binlerce diyoruz 
çünkü iki gün öncesine kadar 

50 Bin olarak açıklanıyordu taa 
ki bir eski devlet bakanı 130 Bin 
kişi kaybettik diye itiraf edene 
kadar. Tabi ki bu gerçeği herkes 
biliyordu ve resmi rakamların, 
istatistik bilimine göre değil siyasi 
ihtiyaçlara göre açıkladığı TÜİK 
tarzı enflasyon açıklaması benzeri 
bir durum olduğu belliydi. 
Yaralı sayısı 800 binin üzerinde 
açıklandı. Depremde yüzlerce 
hekim meslektaşımızı ve sağlık 
çalışanını kaybettik. Üzgünüz, 
bir yıl oldu yasımız bitmedi, 
bitmiyor” şeklinde konuştu.  

Başta AFAD, Kızılay
 olmak üzere  hiçbir 
resmi kurum yoktu 

Yılmaz, “Biz hekimler ve 
sağlık çalışanları her olağanüstü 
durumda pandemide olduğu 
gibi yine en önde ve acil olarak 
müdahale ettik, ilk saatlerden 
itibaren mesleğimizin ve 
vicdanımızın gereği olarak sağlık 
hizmetlerini fedakârca yaptık. 
TTB ve bağlı kollarımız ilk gün 
olay yerindeydi. Ama gördük ki 
temel görevleri acil müdahale ve 
yardım olan ve olması gereken 
başta AFAD, Kızılay olmak üzere 
hiçbir resmi kuruluş yoktu. 
Eskiden ihtiyaç halinde askeri 
ve diğer kolluk kuvvetleri olay 
yerine müdahale etmek üzere 

sevk edilirdi, onlar da yoktu. 
Birinci gün yoktu, insanlar öldü 
enkaz altında donarak, ikinci gün 
yoktu, üçüncü gün yoktu. İnsanlar 
öldü enkaz altında yardım çığlığı 
atarak üç gün boyunca. Bu tabloya 
isyan etmemek mümkün değildi” 
hatırlatmasını yaptı. 

Deprem bölgesinde yoksunluk 
had safhada devam ediyor 

Türk Tabipler Birliği’nin 
sahayı birebir gözlemleyerek 
neredeyse her ay kamuoyunun 
bilgisine sunduğu birinci yıl 
deprem raporunda görüleceği 
üzere yetersiz beslenmeden 
tutun da barınma ulaşım eğitim 
imkanlarından yoksunluğun had 
safhada devam ettiğini sözlerine 
ekleyen Yılmaz, “Sağlık hizmetleri 
kimi illerde konteynerlerde, 
artık süreklilik arz eden elektrik 
kesintileri ve internete ulaşımın 
çok zayıf olduğu, hekimlerin 
sağlık çalışanlarının sağlık 
personelinin  fiziksel ve maddi 
ihtiyaçları karşılanmak bir yana 
yeri gelmişken belirtelim ki bu 
olağanüstü şartlarda çalışan 
insanlardan performans hesabı 
üzerinden ücretlendirme 
yapılıyor. Bu kabul edilemez, 
deprem illerindeki ücret 
yönetmeliği derhal değiştirilmeli” 
açıklamasını yaptı. Haber Merkezi 

Doğal afet, insan eliyle yapay bir afete dönüştü 
Türkiye’nin yaşadığı en büyük 

deprem felaketinin üzerinden 
geçen bir yılın ardından bölgedeki 
hazır giyim sektörü, ilk aylara göre 
bir toparlanma yaşasa da deprem 
öncesi günlere henüz oldukça uzak. 
Sektörün kapsayıcılığı en yüksek 
sivil toplum kuruluşu olan Türkiye 
Giyim Sanayicileri Derneği’nin 
(TGSD) Başkanı Ramazan Kaya, 6 
Şubat’ın yıl dönümü dolayısıyla yaptığı 
açıklamada, deprem bölgesinde 
sektörün bir yıl içinde yaşadığı 
değişimi rakamlarla ortaya koydu. 

“Kalıcı konutlar tamamlanana 
kadar desteğimizi sürdüreceğiz”

Depremde hayatını kaybedenleri 
anan Kaya, “Ülkemizin yaşadığı 
bu büyük felakette hayatını 
kaybedenleri rahmetle anıyor, 
ailelerine ve milletimize baş sağlığı 
diliyor, yaralanan vatandaşlarımıza 
bir kez daha geçmiş olsun 
dileklerimizi iletiyoruz. Hiç kuşkusuz 
kayıplarımızın yerini doldurmamız 
mümkün değil ancak bu zorlu 
süreçte birbirimize destek olmanın 
ve dayanışmanın önemini bir an 
olsun unutmamalıyız. Elimizden 
gelenin en iyisini yaparak, yaraları 
birlikte sarmaya devam etmeliyiz. Biz 
TGSD olarak depremin ilk gününden 
itibaren bölgeye yardım elimizi 
uzattık. Adıyaman’da geçtiğimiz Nisan 
ayında açtığımız 310 konteynerlik 

yaşam merkezimizde misafir ettiğimiz 
vatandaşlarımız kalıcı konutlara 
geçiş yapana kadar desteğimizi 
sürdüreceğiz” dedi.

“Ülke genelinde yüzde 12,5, 
deprem bölgesinde yüzde 14,2 

istihdam kaybı yaşadık”
Deprem felaketinin yaşandığı 

bölgenin hazır giyim sektörünün 
kalelerinden biri olduğunu söyleyen 
Kaya, “Depremin ardından geçen 
bir yılda istihdamdan üretime her 
alanda ciddi kayıplar yaşadık. Aslında 
bölgedeki iş yeri sayısında ciddi bir 
değişiklik olmadı. 2022 yıl sonu 
itibarıyla bölgede 1.366 hazır giyim 
üreticisi varken 2023 sonunda bu 
sayı 1.300’e geriledi. Firma sayısı en 
fazla Malatya, Adıyaman ve Hatay’da 
azaldı. Ancak firma sayısındaki düşüş 
yüzde 5’in altında kalırken istihdam 
yüzde 40 azalarak 143 binden 90 bin 
seviyesine geriledi. Sektördeki toplam 
istihdamın yüzde 19,7’si deprem 
bölgesindeyken bu pay yüzde 14,2’ye 
indi. İstihdamın en fazla düştüğü 
şehirlerimiz Malatya ve Adıyaman. Bu 
düşüşte deprem nedeniyle yaşadığımız 
kayıpların ve göçün yanı sıra 
sektörümüzün istihdamının geçen yıl 
ülke genelinde yüzde 12,5 azalmasının 
da büyük etkisi var” diye konuştu.

“Üretim yarı yarıya düştü, kapasite 
en fazla yüzde 40 oldu”

Depremin hazır giyim üretimine ve 

kapasitesine etkisine de değinen Kaya 
şöyle devam etti; “2022 verilerine 
göre depremden etkilenen 11 ilimiz, 
yıllık 352 bin ton üretim ile ülkemizin 
toplam hazır giyim üretiminin yüzde 
8,9’unu karşılıyordu. 2023 yılında 
ise 11 ilin üretimi yaklaşık yüzde 
50 gerileyerek 175 bin tona indi 
ve toplam üretimdeki payı yüzde 
4,5 oldu. Bu süreçte Türkiye’nin 
toplam üretimi de yüzde 3 azalarak 
3,85 milyon tona indi. Öte yandan 
depremden önce bölgede yüzde 75 
olan kapasite kullanımı 2023 yılının 
ilk çeyreğinde yüzde 10’a kadar 
indi.  Kapasite kullanım oranı ikinci 
çeyrekte yüzde 20, üçüncü çeyrekte 
yüzde 30 ve son çeyrekte yüzde 40 
olarak gerçekleşse de deprem öncesine 
göre hala çok gerideyiz.”

“En büyük ihracat kaybı 
Kahramanmaraş, Hatay ve 

Diyarbakır’da” 
İhracat rakamlarını da açıklayan 

Kaya, “2023 yılında bir önceki yıla 
göre yüzde 9,2 düşüşle 19,2 milyar 
dolar ihracat yapan Türk hazır giyim 
sektörü, deprem bölgesinde de yüzde 
11’lik gerileme yaşadı. Buna göre 2022 
yılında 541 milyon dolar olan deprem 
bölgesi ihracatı, 2023’te 482 milyon 
dolara indi. Bölgede ihracatın en çok 
gerilediği iller Kahramanmaraş, Hatay 
ve Diyarbakır oldu” açıklamasında 
bulundu.  Haber Merkezi

“Deprem bölgesinde hazır giyim sektörü 
istihdamı yüzde 40, üretimi yüzde 50 azaldı”
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25 milyarı Vakıfbank’a 
havale yaptılar

Eczacı olan eşinin 17 Aralık 2003 
tarihinde ‘evrakta sahtekarlık’ 
suçundan tutuklanarak haksız yere 
cezaevine konduğunu belirten 
Büyükhatipoğlu, “Eşim son derece 
iyi niyetli ve saf bir hanım. Yanına 
yardımcı olarak aldığımız abdestli 
namazlı genç kız ile kalfa, doktorlar 
adına kaşe yaptırıp, eşimin haberi 
olmadan evrak düzenlemişler. Eşim, 
haksız yere tutuklanarak 3.5 ay, 9 
cinayet, bir de gasp sanığı ile aynı 
koğuşta yatmak zorunda kaldı. Halen 
onun psikolojik travmalarını yaşıyor. 
O cezaevine girince, ecza depolarına 
olan borçlarını ödemek için villayı 
satışa çıkardım. 25 milyara müşteri 
olduğunu söylediler. 18.11.2003’te 
satış gerçekleşti. Adamın parası hazır, 
hesap numaranızı verin dediler. 
Kime satıldığını sormadım, merak 
da etmedim. Aynı gün, Vakıflar 
Bankası Atatürk Bulvarı Şubesine 
Ferahnaz Bilen Özkaya ve Eraslan 
Özkaya adıyla havale gönderdiler. 
Adamın Yargıtay Başkanı olduğunu 
gazetelerde yazılınca, bana gönderilen 
dekonta bakıp, aynı adam olup 
olmadığını araştırdım ki, gerçekten 
sözü edilen kişi benim evimi satın 
alan kişiymiş” diye konuştu.

Suyun başında oturduğum halde 

yanlış bir işe bulaşmadım
Uzun süre Sanayi Bakanlığı’nda 

görev yaptığını, teşvik uygulama 
gibi, önemli bir kaynağın başında 
oturduğu halde, bugün teşvik 
verdiği kişilerin kendisini yolda 
görse tanımayacağını ifade eden 
Büyükhatipoğlu, “Bilmem ne 
Kozanoğlu diye biri randevu almış 
adamcağızdan, gitmiş konuşmuş, 
devlet adına o da devlet adına bir şey 
söylemiş ben oraları bilmem. Ama 
bildiğim şey şu ki Türkiye’de ben 
Sanayi Bakanlığı’nda görev yaptım, 
teşvik uygulamanın başındaydım. 
Şimdi o günler hak ettiği için teşvik 
verdiğim insanlar benim sülalemi 
satın alır. Birisi beni yolda görse 
tanımaz bile. Bu adamlar kolay 
yetişmiyor” dedi.

İsterse Cumhurbaşkanı Sezer
 olsun, bana 25 milyar lazımdı

Büyükhatipoğlu, Sabah’ın “Evinizi 
sattığınız kimsenin Eraslan Özkaya 
olduğunu bilmiyor muydunuz?” 
şeklindeki sorusuna da, “Şerefimle 
temin ediyorum, hiç beni alakadar 
etmiyor kim olduğu. İsterse 
Cumhurbaşkanı Sezer olsun, bana 
25 milyar lazımdı. Bunu satmam 
lazımdı” diye yanıtladı.

-Eczacı olan eşinizin adı bir süre 
önce resmi evrakta sahtekarlık 
olayına karışmıştı. Eşiniz yaklaşık 3.5 

ayda tahliye edildi. Tahliye olayında 
torpil döndüğü yolunda iddialar 
var. Bu iddialar Yargıtay Başkanı 
Eraslan Özkaya’ya sattığınız villa 
üzerine yeniden gündeme geldi.

17 Aralık’ta tutuklandı. 1 Nisan 
2004’te kefaletle tahliye edildi.

-Kefalet ücreti ne kadardı?
-20 milyar
-Tahliye olayında torpil döndüğü 

iddiaları var. Bu iddialar Yargıtay 
Başkanı Eraslan Özkaya’ya sattığınız 
villa üzerine yeniden gündeme 
geldi. Bu iddialara nasıl açıklık 
getirirsiniz?

-Bu iki konu birbirinden çok 
müstakil bir konu. Benim bu 2 
konuyla bir irtibat kurabilmem 
mümkün değil. Evvela birincisi 
bizi alakadar eden bir konu, biz 
bu memleketin şerefli bir ailesinin 
çocuklarıyız. Ben de bürokraside en 
üst düzeyde görev yapmış alnının 
teriyle hizmet yapmış biriyim. 
Menfaatin çok rahat olduğu 
yerlerde tam yetkiyle çalışırken, 
Allah’a çok şükür yüzünün 
akıyla göğsüm dik olarak kamu 
görevinden de emekli oldum. 
Türkiye, sivrilen kişiler, yahut da 
çok zor yetişen, yetişmesi çok zor 
olan insanları çok kolay harcamak 
için Bizans oyunlarının döndüğü 
bir ülke.

Bodrum Kıyıkışlacık Köyü’ndeki yazlığını Yargıtay Başkanı Eraslan 
Özkaya’ya satan İnşaat Mühendisi Ahmet Büyükhatipoğlu Sabah’a konuştu:

Özkaya’nın Yargıtay Başkanı 
olduğunu gazeteden öğrendim

Son günlerde, eczacı olan ve cezaevine giren karısının tahliye edilmesinin, Yargıtay 
Başkanı Eraslan Özkaya’ya sattığı villa ile irtibatlandırılmasına çok üzüldüğünü 
belirten İnşaat Mühendisi Ahmet Büyükhatipoğlu, villayı karısı cezaevine girdikten 
sonra, ecza depolarına olan borçları ödemek için satmak zorunda kaldığını belirtti.

Vali Lütfullah Bilgin, kazı alanında 
düzenlenen törende, antik kentte, geçen 
yıllarda yapılan kazılarda çok değerli 
mozaikler, villa kalıntıları ve taşınabilir 
kıymetli eserler ortaya çıkarıldığını anımsattı.

Dianysos Villası’nın tamamı ve 
Danae’nin bir bölümü çıkarılacak

Antik Kent’te geçen yıl Özel İdare 
Müdürlüğü’nün tahsis ettiği kaynakla 
yürütülen kazıda, Ayvaz Tepesi’nin eteğindeki 
Dianysos Villası’nın bir bölümünün gün ışığına 
çıkarıldığını belirten Bilgin, bugün Danae 

Villası’nın çevresinde kazı çalışmalarının 
yapılacağını bildirdi.

Çıkarılan eserler yerinde sergilenecek
Zeugma’da yürütülen kazılarda ortaya çıkacak 

eserlerin, yerinde sergileneceğini ifade eden 
Bilgin, “Restorasyon işlemlerinin konunun 
uzmanı bir bilim heyetinin kontrolünde 
yapılmasının uygun olacağını dikkate aldık 
ve bu projenin hazırlanması için Orta Doğu 
Teknik Üniversitesi , Gazi Üniversitesi, İstanbul 
Teknik Üniversitesi ve Anakara Üniversitesi ile 
gerekli yazışmaları yaptık” dedi.

Zeugma’da kazı çalışmaları başladı
Nizip’te bulunan Zeugma Antik Kenti’nde bu yıl yapılması 

planlanan kazı ve kurtarma çalışmalarına başlandı.

Doğu Marmara depreminin üzerinden 5 yıl gibi 
uzun bir zaman geçmesine karşın afet zararlarının 
azaltılmasına yönelik köklü önlemler alınmadığını, 
yine büyük kentlerde seller olduğunu, kar yüzünden 
hayatın durduğunu, Erzurum, Ağrı, Bingöl gibi 
kentlerde depremden dolayı can ve mal kayıpları 
yaşandığını hatırlatan Baysal, “Teknolojik afetlerle 
karşılaşıyor, yeni facialar bekleniyor ve yalnızca afet 
sonrası yaralar sarılmaya çalışılıyor. Kısacası her şey 
eskisi gibi. Sorunların üstesinden bildik yöntem ve 
araçlarla gelinemeyeceğini artık anlamalıyız” diye 
konuştu.

Afet riski yüksek alanlarda yürütülecek 
çalışmalar, bazı yenilik ve gereklilikler

 üzerine biçimlendirilmeli
Diğer taraftan, afet sorununun yalnızca yer 

seçimi ve sağlıklı yapı yapma boyutlarına 
indirgenemeyecek kadar çok boyutlu ve 
kapsamlı olduğunun görmezden gelinerek, 
kentlerimize yönelik risk ve açmazların çözüme 
kavuşturulmasının olanaklı olmadığını dile 
getiren Şükriye Baysal, “Bu anlamda afet riski 

yüksek alanlarda yürütülecek çalışmaların da bazı 
yenilik ve gereklilikler üzerine biçimlendirilmesi 
gerekmektedir. Kente yönelik bütüncül bir risk 
analiz-mikro bölgeleme ve tüm bunların üzerinden, 
“Şehir Plancıları” tarafından hazırlanması gereken 
“Sakınım Plancıları” sonucunda elde edilecek ve 
yine şehir plancılarının eş güdümünde yapılacak 
“Stratejik Planlar” ile yapılaşma süreçlerinin 
kurgulanması bu gerekliliklerin temel ifadesi olarak 
ortaya koyulabilir” diye konuştu.

TMMOB Şehir Plancıları Odası Gaziantep 
Temsilcisi Şükriye Baysal, “Ülkemizdeki planlama ve 
paylaşma süreçlerinde köklü ve yaşamsal bir yenilik 
tanımlayacak böyle bir yaklaşımda; yerbilimsel 
veriler, geçmiş hasar bilgileri ve kentsel risk 
analizleri sakinim planının çıktılarını oluşturacaktır. 
Böylece kent parçalarının “tasfiye-yenileme-
sağlıklaştırma ve dönüşümüne yönelik kararlarda, 
kent bütünü içerisinde “bölgelenerek” verilebilecek 
ve sadece sorunlu riskli kentsel yerleşik alanlara 
ilişkin değil, yeni yapılaşacak alanlar için de çözüm 
açılımları geliştirebilecektir” dedi.

Depremin zararını kentsel 
riskleri çözerek azaltabiliriz

TMMOB Şehir Plancıları Odası Gaziantep Temsilcisi Şükriye Baysal, 
insan yaşamında olduğu gibi kentsel süreçlerde de, çeşitli dönemler ve 
yıldönümlerinin geriye bakmak, geçmişi değerlendirmek, çıkarılacak 
sonuçlarla geleceğe yön vermek için iyi bir fırsat olduğunu söyledi.

Kartalkaya barajından şehre 
su verilen vanalarda meydana 
gelen arızaların giderilmesi 
için Devlet Su İşleri görevlileri 
tarafından çalışmalar yapıldı. 3 
gün içinde arızaların giderilerek 
şehre su verilmeye başlandığı 
yetkililer tarafından bildirildi.

Konuyla ilgili olarak 
bilgilerine başvurduğumuz 
Belediye Başkanı Ömer 
Arpacıoğlu şunları söyledi: 
“Devlet Su İşleri elemanları 
tarafından Kartalkaya Barajı’nın 
vanalarında meydana gelen 
arıza 3 gün içinde bitirildi. 
Cuma günü saat 18’de su 
verilmesi planlanmıştı. Arıza 

bir gün önce giderildiğinde 
sular saat 1’den itibaren şehre 
basılmaya başlandı. Ben de 
bizzat kontrol ettim. Saat 1’de 
tazyikli Kartalkaya suyu geldi. 
Şehirde susuzluk kalmadı.”

Başkan Arpacıoğlu şehre 
Kartalkaya suyunun verilmesini 
bildirdiği halde cuma günü 
saat 11’e kadar Vilayet 
konağına, Alleben, Öğretmen 
evleri, Kavaklık ve Akyol 
mahallelerinde sular akmadı. 
Zaman zaman çok cılız su 
aktığı, zaman zaman damladığı 
görüldü. Ancak saat 12’den 
sonra tüm şehre tazyikli su 
verilmeye başlandı. 

Verilen söz tutuldu

Dikkatli çalışma sonucu 
şehre su bir gün önce verildi

Onarım işinde Devlet Su İşleri ve ilgililer olağanüstü çalışma yaptı
Bundan önce 2805 sayılı imar yasası 

uygulanıyordu. Bu yasada ruhsatsız, kaçak 
yapılar için ceza vardı. Yeni çıkan 2981 
sayılı yasa bu cezaları kaldırdı. Önceki 
yasada 26 bin kaçak yapı sahibi ruhsat ve 
tapu almak için başvurduğu halde yeni yasa 
ile bunun yarısı kadar başvuru oldu.

Yeni imar yasasının-affın başarılı 
olmaması yeni yasada belediyenin 
arazi üzerinden aldığı harçların 2 kat 
fazlalaşması ve özel yeminle bürolara 
başvurmak zorunluluğu maddelerine 
bağlanıyor.

Çok büyük miktarlara varan harçlar ve 
özel yeminli büroların masrafları vatandaşı 
güç durumda bıraktı.

Önceleri kaçak binaların imar planı 
belediyenin mimarları tarafından çizildiği 

halde yeni uygulamada bu işi kaçak yapı 
sahibi kendi üstlenmek, özel yeminli 
bürolara başvurarak yaptırmak durumunda 
kaldı. Böylece vatandaşa bir yük daha 
eklendi. Yeminli büroların masrafı en az 
5 bin liradan  30 bin veya daha yukarılara 
çıkabiliyor.

Ayrıca özel yeminli büroların 
yapamayacağı kadar çok iş üstlenmeleri 
işleri daha çok aksattı. Bir tek büronun 
bine kadar başvuru kabul ettiği oldu. Bu 
durumda vatandaşın işleri görülmediği 
gibi çalışmalar fazlası ile aksadı. Şikayetler 
karşısında ne belediye ne vilayet önlem 
almadı. Yasada yer alan “şikayet edilen özel 
yeminini büroların İptal edilmesi” maddesi 
göz ardı edildi. Bu bürolar hakkında işlem 
yapılmadı.

İmar yasası kaçak yapılar için çözüm olmadı

Yeni yasadan kaçak yapı sahibi 
değil, özel yeminli büro yararlandı

Yeni çıkan 2981 sayılı imar yasası, kaçak yapıların kanuni olması için 
çözüm olmadı. Kaçak yapıları affeden ceza uygulamayan bu yasa önceki 
yasadan daha olumsuz sonuç aldı. Gaziantep'te 55-60 bin kaçak yapı 
olduğu halde ancak 13 bin kişi af kapsamına alınmak için başvurdu.

Gelen müteahhitten biri “Bu bina gündüz 
yıkılamaz, taşlar sokaktan geçenlerin başına 
düşer, çok tehlikeli olur” dediği hâlde yıkım 
çalışmaları başladı. Diğeri bir müteahhit 
“Kısa bir zamanda yıkımı tamamlamam 
gerek” diyerek işe girdi. Binanın yıkımı 
sırasında da 15 yaşında bir çocuk ustabaşılık 
görevini yapıyor.

Binanın etrafında hiçbir güvenlik önlemi 
alınmadı. Kısa sürede binadan düşen 
taşlar yolu kapadı. Bina sahibi Abdülkadir 
Özgüler'e önlem alması için yapılan 
uyarılar sonucu hiç değiştirmedi. Tozun 
havalanmaması için su verilmesi dahi masraf 
olur diye reddedildi.

Çevre halkının şikayetleri üzerine gelen 
belediye zabıta ekipleri 2 defa ceza yazdıkları 
halde yıkım devam etti. Zabıta müdürü 
olayın kendilerini ilgilendirmekten çıktığını 
konunun encümene girdiğini söyledi.

Bina yıkılırken hiçbir 
önlem alınmıyor

Gaziler caddesi Kirişçi Sokağı’nda 
yıktırılan bir bina halkın yaşamını 
tehlikeye soktu. 2 haftadır yıkımı devam 
eden binanın çevresinde hiçbir güvenlik 
önlemi alınmadı.

Sağlık Müdürlüğü’ne bağlı sağlık 
ekipleri her gün pek çok ihbarı 
değerlendiriyor. Hastalık bildirilen 
bölgeye gidiyor. Araştırma ve 
tespit yapıyor, önlem almaya 
çalışıyor.

Yayılması tehlikeli, bulaşıcı 
hastalıkları tespit eden ekipler 

hastanelerin bildirmesi veya 
kendi araştırmaları ile harekete 
geçiyorlar. 2 kısma ayrılarak görev 
yapıyorlar. 2 ekip her gün aynı 
anda 2 ayrı bölgeye doğru yola 
çıkıyor.

Ekip çalışmalarına hastalık 
bulunan bölgenin sağlık ocağının 

doktoru ile hemşire, ebe, 
uygulama görevlisi, araştırma 
görevlisi ve eğitimci katılıyor. 
Daha önceleri vatandaşlarımızdan 
ekiplerin görevlerini yapmadığı 
şikayetleri duymuştum. Sorunu 
halkın ve kamuoyunun gözetim ve 
denetimine bırakıyoruz.

Bulaşıcı 
hastalıkları 
ihbar edelim

Sağlık ekipleri şehrin çeşitli semtlerini dolaşıyor, onlara yardımcı olalım



Metin Atamer
Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

REKORLAR

Ülkemizin rekorlar ülkesi 
olduğunu biliyor musunuz? 
Dünya üzerindeki gelişmiş veya 
gelişmekte olan ülkeler arasında 
hatta az gelişmiş ülkeler arasında 
birçok konuda rekorlar kırdığımızı 
sizlerle paylaşmak isterim. Bende 
rekor kırdım biliyor musunuz? 
Hem de gerçekten yaptığım sporda 
geçtiğimiz 10 Kasım Atatürk 
kupasında bir rekora imza koydum. 
Ancak ülkemin kırdığı rekorlara 
ulaşmam mümkün görünmemekte. 

Gelin beraber araştıralım, hem 
de resmi rakamları kullanarak, 
hangi konuda rekor kırdığımıza 
bir bakalım. Çok sevdiğim bir 
dostum var Ömer Faruk Çolak, 
onun bir makalesinden alıntı 
yapmak isterim. Enflasyonun 2022 
senesi başında yükselme ivmesi 
kazandığını belirtmekte Ömer 
Faruk dostum. Gelişmiş ülkelerde 
ortalama enflasyon % 7.3 olduğunu 
söylemekte. 

Bu dönemden 2023 Eylül’üne 
kadar ABD’de tatbik edilen, FED’in 
sıkı para politikası, yani   faize 
tutunma, dolarda, yani ABD indeki 
enflasyonu % 3.7 ve Euro alanında 
ise % 2.9 a çekilmesine neden 
olduğunu görmekteyiz. 

Kritik bir dönemde faiz ve dış 
ticareti iyi yönetmek çok önemlidir.  
Bütün dünyadaki gelişmeleri ele 
alırsak bu dönemde, ülkemizde 
tatbik edilen yanlış faiz politikaları 
ile rekorlara imza attığımızı 
söylemekte, Ömer Faruk Çolak 
dostum. 

Gelişmiş ülkelerde enflasyonun 
etkilerini şöyle sıralayabiliriz: 
2008 krizi, Pandemi krizi, Covid-
19dönemi, Rusya- Ukrayna 
savaşı dönemi. Bu dönemlerde 
bile, gelişmiş ülkelerde hiçbir 
zaman enflasyon değeri %7’den 
yukarı çıkmamış. Gelişmiş 
ülkelerde, kurumlar faiz oranını 
bir enstrüman olarak kullanmış, 
bu değer hiçbir zaman % 6-7’yi 
geçmediğini görmekteyiz.  

İşte burada da ülkemizin yanlış 
faiz politikaları ile rekorlara 
imza attığını ifade etmekte, 
ekonomistler.   

2023 yılı sonu itibari ile Dünyada 
10 ülke, enflasyonda rekorlar 
kırılmış.  Şimdi bu ülkeleri 
sıralarken, düşündüm içinde 
bizimde olmamız gerekir, nede olsa 
rekor. 

Bu nedenle enflasyon oranı en 
yüksek 10 ülkeyi sıralayalım: 

Venezüella                              % 360
Zimbabwe                               %  

314.5
Sudan                                       %  

256
Lübnan                                    % 

171.2
Arjantin                                   % 

121.7
Türkiye                                    %  65
Surinam                                  %  

53.3
İran                                          %  47
Haiti                                        %  

43.6
Sierra Leone                           %  

42.9
Bir de bu ülkelerin iç yapısını 

incelemiş Ömer Faruk dostum. 
Rekorlara imza atmış olan bu 
ülkelerde ‘nepotizm’ olduğunu, 
yani akraba kayırmacılığı ve ahbap 
çavuş yöntemiyle ülkelerin idare 
edildiğini tespit etmiş. Ayrıca 
sıralanan 10 ülkenin ortak bir 
yönü bulunmakta. Bu ülkelerde 
uygulanan adalet ve hukuka, 
toplumun güvenmediği tespit 
edilmiş.  Bu ülkelerde bir başka 
gösterge ise gayri menkule ihtiyaç 
fazlası yatırımların yapıldığı tespit 

edilmiş. 
Sierra Leone’nin nerede olduğunu 

bildiğinizi kabul ediyorum, 
Afrika’nın en batı ucunda bir ülke. 
Yüz ölçümü 71 bin kilometre kare 
ve nüfusu bizim onda birimiz 
kadar. Hatırlayın 8.4 milyon 
insan yaşamakta ülkede. Ülkedeki 
enflasyon bizden çok daha iyi 
seviyede: % 42.9. 

Surinam diye bir başka ülke var 
Güney Amerika’nın en doğusunda, 
550 bin kişi yaşamakta bu ülkede.  
165 bin kilometre karelik alanda. 
Bu ülkenin bile enflasyon değeri 
Türkiye’den düşük seviyede, % 53.3. 
Rakamları mukayesede, TUİK in 
değerlerini almaktayım. 

Türkiye bir başka konuda da 
rekor kırdığına inanmaktayım. 
Hani Avrupalıyız diye kendimizi 
aldatıyoruz ya, hani gelişmiş 
ülkeler sınıfına atlayacağımızı 
söylemekteyiz ya, her ekranda 
konuşurken Saray ve şürekası, 
kendimizi kandırmaktan başka 
bir şey yapmamaktayız. Avrupa’da 
işçi ücretleri sıralamasında en 
düşük işçi ücreti Arnavutluk’ta 
248.00 Euro, rekor bizde değil, 
ama ikinciliği kimseye kaptırmak 
niyetinde değiliz, 328.00 Euro 
ile Türkiye rekora çok yakın. 
Yunanistan’da bile bu değer 774.00 
Euro. 

Türkiye rekorlara doymamakta. 
Melbourne’de ‘Mercer’ araştırma 
birimi 37 ülkede emekli insanların 
durumlarını ele almış. Emeklilik 
sistemi; yeterlilik, sürdürebilirlilik, 
dürüstlük ve doğruluk gibi kriterler 
bakımdan ülkeleri inceleyerek, 
ortaya ülkeler için endeks puan 
çıkarmış.  Emekli insanların 
gelirlerini ve hayat standartlarını 
bir faktörle hesaplamış. Elde edilen 
verilerde en iyi durumda Hollanda: 
81 puanla. Bu ülke emeklileri en 
üst sevide yaşamları oldukları tespit 
edilmiş. Listenin en sonundaki 
ülke Tayland 39.4 puan. Türkiye ise 
sondan yine bir evvel olan yerde 
sırasını almış; 39.5 puanla Türkiye 
yine bir rekora imza koymuş.      

2024 Ocak ayı sonu itibari 
ile Ticaret Bakanının verdiği 
demeçte, Türkiye ihracatta yine 
bir rekora imza koyduğunu ilan 
etti. Ancak ithalat konusuna 
hiç değinmedi hazret. 2023 yılı 
ihracat Ocak –Ekim dönemi, 
bir önceki yılın aynı döneminde 
göre % 0.2 artarak 209 milyar 904 
milyon dolar olarak gerçekleşmiş. 
Ancak İthalat daha büyük bir 
rekora imza koymuş. Yine aynı 
dönemleri karşılaştırırsak, bir 
önceki seneden ithalat % 1.1 
artarak 303 milyar 821 milyon 
dolara dayanmış. İthalatla ihracat 
arasındaki makas 110 miyar dolar, 
bu aranın kapanması imkansız bir 
hale dönüşmüş. Bu da başka bir 
rekor olsa gerek. 

Bu kadar olumsuzlukların 
yaşandığı ülkemizde, 13.6 milyon 
emeklinin geçim sıkıntısı çektiği 
bir gerçek. Hatta kimi emekliler 
çöplerden gıda topladığı tespit 
edildiği ülkemizde, 2.4 milyon 
dul ve yetimlerin açlık sınırının 
altında yaşam mücadelesi 
verdiğini görüyoruz. Sarayın bir 
adamı 55 milyon dolar ödeyerek 
uzaya göndermesini, yine bir 
rekor olarak görmekteyim. Hani 
derler ya, Bursa da Osmanlı 
döneminde bir köy vardır, 
Saraya tahtadan oyma TAHT 
yapar, gönderirler. Bir de deyim 
vardır buna bağlı: AYRANI YOK 
İÇMEYE TAHT-I REVAN İLE 
GİDER HACET ETMEYE, diye 
bir sözüm geldi söyledim hem 
nalına hem mıhına. 

Eren Ovayolu/Mali Müşavir

Politika faizi 
neden önemli?

Merkez Bankası, bankaların ihtiyaç 
duyduğu likiditeyi sağlamak için bankalara 
verdiği kısa vadeli borçların ve fazla likiditeyi 
çekmek amacıyla yaptığı borçlanmanın faiz 
oranlarını belirliyor. Bu faiz oranına ‘politika 
faiz oranı’ deniliyor. Politika faizinde bir hafta 
vadeli repo işlemlerinde uygulanan faiz oranı 
baz alınıyor.

Politika faizi belirlemede temel amaç 
ülkenin para arzını, enflasyonu ve ekonomik 
büyümeyi dengelemek. Son dönemde Merkez 
Bankası’na yapılan temel eleştirilerin sebebi 
ise politika faizi ile enflasyon, büyüme ve 
piyasa koşulları arasındaki uyumsuzluk. 
Yeni ekonomi yönetiminin temel amacının 
bu uyumsuzluğu gidermek olduğuna şüphe 
yok. Bu yüzden Para Politikası Kurulu 
sonrasındaki kararlar, ekonomi politikasının 
geleceğine ilişkin de önemli ipuçları veriyor.

İş dünyası açısından en önemlisi ise 
özellikle kredi piyasasının yeniden tam 
anlamıyla çalışır hale gelmesi. Son dönemde 
yapılan düzenlemelerle özellikle yatırımlar 
açısından büyük önem taşıyan kredi 
piyasasının ihtiyaçlara cevap vermediğine 
dikkat çeken iş dünyasının sesinin, yeni 
ekonomi yönetimine de ulaştığına kuşku yok.

Faiz politikası öyle dünden bugüne 
değiştirilecek oynanacak bir kalem değildir. 
Dün bir anda düşürdüm bugün bir anda 
yükselteyim derseniz piyasalarda derinden 
etkileyen ve geri dönüşü olmayan sorunlar 
oluşur. Şu anda o sorunlar baş göstermeye 
başladı.
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Bu depremler, Türkiye'de son yüzyılda 
en fazla can kaybına ve yıkıma neden olan, 
en geniş alanı etkileyen ve en fazla sayıda 
binanın yıkılmasına ve en fazla ekonomik 
kayıp yaşatan depremler olarak kayıtlara 
geçti" değerlendirmesini yaptı.

Depremlerden doğrudan etkilenen 11 ilde 
ülke nüfusunun yüzde 16,4'ünün yaşadığına 
işaret eden Özmen, şöyle konuştu:

"Türkiye yüzölçümünün yüzde 14'ünün 
doğrudan etkilendiği 11 ilde, 6 Şubat 2023'ten 
bu yana 57 bin 15 deprem meydana geldi. 
Yani deprem bölgesi günde ortalama 156, 
haftada 1096 ve ayda 4 bin 751 depremle 
sarsıldı. 6 Şubat 2023'ten bugüne son bir yılda 
20 bin 761 deprem ile en fazla sarsıntının 
meydana geldiği il Kahramanmaraş oldu. 
Bu verilere göre Kahramanmaraş, günde 
ortalama 56, haftada 399, ayda 1730 deprem 
yaşadı. Depremlerin en fazla görüldüğü 
diğer iller ise 15 bin 965 sarsıntıyla Malatya, 
6 bin 104 sarsıntıyla Adıyaman ve 5 bin 105 
depremle Adana oldu."

Özmen, afete dirençli kentler oluşturmanın 
ve afete hazırlığı en üst seviyeye çıkarmanın 
yolunun eğitimden geçtiğinin altını çizerek, 
"Afetlerle etkin bir şekilde mücadele 
edebilmek için toplumun bütün kesimlerinin 
afet ve afet yönetimi konusunda eğitilmesi, 
bunun sürdürülebilir bir şekilde, sürekli 
geliştirilerek, doğru eğitim materyalleriyle, 
konusunda uzman kişiler tarafından 
yapılması gerekir" diye konuştu.

Kamu kurum kuruluşları ve belediyelerdeki 
ilgili personele, üniversitelerde afet 
yönetimiyle ilgili eğitim verilmesinin önemine 

dikkati çeken Özmen, üniversitelerin de afet 
ve afet yönetimi eğitimi konusunda öncü rol 
üstlenmesi gerektiğini vurguladı.

Özmen, şunları kaydetti:
"Üniversitelerde, afet ve afet yönetimi 

konusunda seçmeli ve/veya zorunlu 
dersler koyarak kamu yönetiminden 
mühendisliğe, hukuktan sağlığa kadar 
her branştaki öğrencinin bu eğitimleri 
alması sağlanmalıdır. Çünkü afetlerle 
ilgili hazırlanan bütün raporlar afetlerin 
sayısında ve sıklığında artış olduğunu ve 
ilerleyen yıllar içinde de bu artışın süreceğini 
göstermektedir. Bu olası afetlerle en etkin bir 
şekilde mücadele edebilmek, afet risklerini 
en aza indirebilmek ve olası afetlere karşı 
en iyi şekilde hazırlık yapabilmek için bu 
konuda yetişmiş insan gücüne ihtiyaç vardır."

Özmen, üniversitelerdeki "Acil Yardım ve 
Afet Yönetimi Lisans" ve "Acil Durum ve 
Afet Yönetimi Ön lisans" programlarının, 
ders müfredatı, eğitim materyalleri, nitelikli 
akademik personel ihtiyacı ve istihdam 
alanları gibi sorunlarının giderilerek, bu 
bölümlerdeki eğitim kalitesinin en üst seviye 
çıkarılıp, ülke ihtiyaçlarını karşılayacak 
konuma getirilmesi gerektiğini de belirtti.

Afetlerle mücadelenin bir diğer 
önemli adımının da mekansal planlar 
olduğuna işaret eden Özmen, "Bu 
planlar hazırlanırken afet tehlike ve risk 
haritalardan yararlanılmalı, yerleşime 
uygunluk değerlendirmesi buna göre 
yapılmalı ve afet tehlike ve riski yüksek 
olan yerlerin imara açılması önlenmelidir" 
ifadelerini kullandı.

Depremden etkilenen 11 kent 
bir yılda 57 bin 15 kez sallandı

Gaziantep Şehir Hastanesi ve bağlantı 
yollarının açılışına katılan Erdoğan'ın 
açıklamalarından satır başları şöyle: 

"Biz söz verdik mi yaparız. Ama böyle 
yaparız. Öyle laf ola beri gele yok. Gaziantep'e 
işte böyle eserler yakışır.

Bugün Islahiye'yi gidecektik, aşırı sis. 
Bakanlarımı gönderdim, video konferans 
yöntemiyle oradaki da açılışlarımızı yapacağız. 
Deprem konutlarımızın kura çekimi ve 
anahtar teslimlerini gerçekleştireceğiz. 

Asrın felaketinin üstünden bir yıl 
geçmişken yaraları sarma sözümüzü hızla 
gerçekleştiriyoruz. 

Hem hükûmet olarak, hem belediyeler 
olarak yaptığımız yatırımlarla şehrin 
önünü açmayı, gelişmesine destek vermeyi 
sürdürüyoruz. Deprem şehirlerimizi, 
altyapısıyla üstyapısıyla, şehir merkezi ve 
kırsalıyla tamamen ayağa kaldırana kadar 
durup dinlenmeyeceğiz"

Cumhurbaşkanı ve AKP Genel Başkanı 
Recep Tayyip Erdoğan, Gaziantep 
İslahiye'deki deprem konutlarının teslim 
törenine canlı bağlanarak "Afet bölgesini hep 
gündemimizde tuttuk. Seçim gündeminin 
deprem gündeminin önüne geçmesine asla 
izin vermedik. Bu samimi çalışmamızı deprem 
bölgesindeki vatandaşlarımız da yakınen 
gördüler" dedi. 

Erdoğan, İslahiye'deki “Deprem Konutları 

Kura ve Anahtar Teslim Töreni”ne şehir 
merkezinden canlı bağlantıyla katıldı. 
Erdoğan, şunları söyledi: "Resmi açılışını 
yaptığımız Gaziantep Şehir Hastanemizde 
yatan yaralı kardeşimizi ziyaret ederek 
baş sağlığı diledik. Bizler de olumsuz hava 
şartları nedeniyle İslahiye’de sizlerle rûberû 
gerçekleştirmeyi planladığımız Deprem 
Konutları Kura Çekimi ve Teslim törenini 
canlı bağlantı ile yapmak mecburiyetinde 
kaldık. İnşallah, ilk fırsatta bu aksaklığı telafi 
edecek, sizlerle kucaklaşacağız.

Gaziantep Şehir Hastanesi'nin hayırlı 
uğurlu olmasını diliyorum. Depremin 
hemen ardından 21 Şubatta İslahiye'ye 
gelmiştik. İlçemizde yol açtığı yıkımı bizzat 
yerinde görmüştük. Kolları sıvadık, hemen 
çalışmalara başladık. Afet bölgesini hep 
gündemimizde tuttuk. Seçim gündeminin 
deprem gündeminin önüne geçmesine asla 
izin vermedik. Bu samimi çalışmamızı deprem 
bölgesindeki vatandaşlarımız da yakınen 
gördüler.

Deprem bölgesinin imarı ve ihyası için 
çalışmalarımızı aralıksız sürdürüyoruz. Şu ana 
kadar acil yıkılacak 6114 binanın tamamını 
kaldırdık, 11 bin 554'ünün enkaz kaldırma 
işlemleri bitti. Gaziantep'e toplamda 4,8 milyar 
liralık kaynak aktardık. Çadır sayısı 54 bin 
554'tür, 20 yerde kurulan 8660 konteynerde 26 
bin kişi kalıyor. 

Gaziantep'te 17 bin 425 konut, 839 ahır 
olmak 19 bin 927 hak sahibi bulunuyor. 
Bugün 10 bin 698 konutumuzun kurasını 
çekiyoruz. Yeni evlerinin hayırlı, huzurlu 
olmasını diliyorum. 14 bin konutumuzun 
yapımı da hızla sürüyor. En son vatandaşımız 
da evine kavuşanan kadar bize dinlenmek 
yok. Türfkiye asrın birlikteliğini sergileyerek 
asrın felaketini sarıyor. Toplam 11 ilimizi ve 
14 milyon vatandaşımızı doğrudan etkileyen 
bir afetin altından kalkmak her babayiğidinin 
harcı değildir. 

Hasarın ve faturanın büyüklüğü karşısında 
asla yılgınlığa kapılmadık. Yatırımlarımızın 
aksamasına müsaade etmedik. Eksiklerimiz 
olmuştur, gecikmeler yaşanmış olabilir. 
Deprem bölgesinde ne kadar samimi 
çalıştığımıza 85 milyon şahittir. Farklı proje 
ve çalışmalarla bu çalışmaları hızlandırmanın 
gayretindeyiz. Yerinde dönüşüm için 
başvurular 255 bini aştı, Gaziantep'te bu sayı 
1068'dir.

Depremden etkilenen şehirlerimizin 
meydanlarını, ana caddelerini de biz 
yapıyoruz. Alt yapı projeleri için İlbank 
aracılığıyla 56 milyon liralık hibe desteği 
sağlıyoruz. Yazın altyapı çalışmalarına 
başlayacağız. Büyük bir gayret ve özveriyle 
çalışarak deprem bölgemizi en kısa sürede 
ayağa kaldıracağız. Türkiye kerim vasfıyla çok 
güçlü bir devlettir."t24

Cumhurbaşkanı Şehir Hastanesi’ni açtı

Milli Eğitim Bakanlığına (MEB) 
bağlı okullarda eğitim alan 20 
milyon 481 bin öğrenci ve görevli 1 
milyon 178 bin öğretmen, 2023-
2024 eğitim öğretim yılında 11 Eylül 
2023'te ders başı yaptı.

Türkiye genelinde 74 bin okulda 
ve 744 bin derslikte başlayan eğitim 
öğretim yılının ilk ara tatilini 13-17 
Kasım 2023'te yapan öğrenciler, 

19 Ocak'ta karnelerini aldı ve 16 
günlük sömestir tatiline başladı.

2023-2024 eğitim öğretim yılı 
ikinci dönemi yarın başlayacak 
ve 14 Haziran Cuma günü sona 
erecek.

İkinci dönem ara tatili ise 8-12 
Nisan arasında yapılacak. 2024-
2025 eğitim öğretim yılı ise 9 
Eylül'de başlayacak. artıgerçek

İkinci yarıyıl başlıyor

CHP Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Dr. 
Muzaffer Ertürk, Şahinbey 
Belediye Başkan Adayı Arkın 
Bereketoğlu ve Şehitkamil 
Belediye Başkan Adayı Av. 
Umut Yılmaz ve Oğuzeli 
Belediye Başkan Adayı 
ise Ahmet Bozgeyik oldu. 
Adaylar 6 Şubat tarihinde 
Gaziantep’e gelecek olan CHP 
Genel Başkan Adayı Özgür 
Özel tarafından kamuoyuna 
duyurulacak.  

CHP’nin Gaziantep 
Araban Belediye Başkan 
Adayı Hüseyin Kılıç, 
Karkamış Belediye Başkan 
Adayı Mustafa Güzel, Nizip 
Belediye Başkan Adayı Ali 
Doğan, Nurdağı Belediye 
Başkan Adayı Mustafa 
Çetin ve Yavuzeli Belediye 

Başkan Adayı ise Bekir Sakar 
olmuştu.  

CHP Oğuzeli İlçe  
Teşkilatı istifa etti 
CHP Oğuzeli Belediye 

Başkan Adayı Ahmet 
Bozgeyik olmasından sonra 
ilçe teşkilatı zehir zemberek 
sözlerle istifa ettiler. İlçe 
Yönetimi verdiği istifa 
dilekçesinde, “Onlarca 
yıldır bu partiye emek 
veren kişilerin emekleri yok 
sayılmış, bu atamada ahbap-
çavuş ilişkileri belirleyici 
olmuştur. İlçe belediye 
başkanlığını kazanmaya 
en yakın olduğumuz bir 
dönemde isabetli bir aday 
belirlenmemiş olması, ilçemiz 
ve CHP örgütü adına büyük 
bir hayal kırıklığı yaramıştır” 
denildi. Haber Merkezi  

CHP’de adaylar netleşti Şehit pilot emniyet amirinin 24 Şubat’ta nişanı vardı
Acı haberi alan aile gözyaşlarına 

boğuldu. Şehidin evinin bulunduğu 
sokağa Türk bayrakları asıldı. Belediye 
ekipleri de evinin önüne taziye çadırı 
kurdu.

Şehit Gülen'in cenazesinin yarın 
Gölbaşı Havacılık Daire Başkanlığı’nda 
düzenlenecek törenin ardından öğlende 
Karşıyaka Polis Şehitliği'nde toprağa 
verileceği öğrenildi.

Şehit Emniyet Amiri Cemil Gülen'in 

babası Mehmet Gülen, "Oğlum Pilot 
Emniyet Amiri konumundaydı. Dün 
acı haberi aldık; yıkıldık, telafisi yok. 
Acımız sonsuz, yapacak bir şey yok. 
Üzgünüz, keşke olmasaydı. Ayın 24'ün 
de nişanımız vardı. Dün annesiyle 
gittik alışverişini yaptık, ayın 24'ünde 
de oğluma nişan yapacaktık. Ama ben 
yarın oğlumun düğününü yapacağım, 
cenazesini defnedeceğim. Acımız 
sonsuz, kimseye kırgın değilim" dedi.


